

Open Access

ISSN 3005-6268

2024/12

第01卷 第02期  
Vol.01 No.02

Journalism and Communication

Science Bulletin

# 新闻与传播科学通报

Journalism and Communication Science Bulletin

季刊



科学足迹出版社

新闻与传播科学通报  
(XINWEN YU CHUANBO KEXUE TONGBAO)  
2024年 第1卷 第2期

目 次

AIGC 浪潮下新闻主播“人机耦同”的发展路径革新 .....	李莺莹( 7 )
基于文本分析的电影短评研究——以电影《热辣滚烫》为例 .....	李泽宏,赵宇宸,韩 旭( 16 )
方言类节目从地方电视台到新媒体平台的突破之路——以福州话节目的推广为例 .....	许梦琦( 23 )
四个时代国际政治传播的主题社群演变——从纯真时代到征服数字网络 .....	马诗雨,韦宝媛,赵甜芳( 30 )

# **JOURNALISM AND COMMUNICATION SCIENCE BULLETIN**

**Vol. 1 ,No. 2 December ,2024**

## **Contents**

Revolutionizing the development path of “human-machine synergy” in news anchoring amid the AIGC wave .....	LI Luanying ( 15 )
Research on movie short reviews based on text analysis .....	LI Zehong,ZHAO Yuchen,HAN Xu ( 22 )
The Breakthrough Path of Dialect-based Programs from Local TV stations to new media platforms: a case study on the promotion of Fuzhou dialect programs .....	XU Mengqi ( 29 )
The evolution of thematic communities in international political communication across four eras: from the age of innocence to the conquest of digital networks .....	MA Shiyu,WEI Baoyuan,ZHAO Tianfang ( 36 )